
Van: IJsclub Voorschoten [mailto:ijsclubvoorschoten@hotmail.com]  

 

Verzonden: woensdag 15 maart 2017 11:11 
 

Onderwerp: herstelplan gemeente 

 

Geachte Raadsleden, 
In het Herstelplan van de Gemeente Voorschoten zagen wij de suggestie om het terrein van 
de landijsbaan te bebouwen; daar zijn wij erg van geschrokken.  
Onze vereniging telt circa 1300 leden. Wij zijn bezig met de uitwerking van plannen om de 
landijsbaan het hele jaar door intensiever te gebruiken, samen met de Jeu de Boules 
vereniging De Six Prêt. Wij hopen met onze plannen het aantal leden verder uit te breiden. 
Onzes inziens is de sport die bij ons beoefend kan worden, een uitstekende invulling van de 
groene long vlakbij het centrum van de gemeente.  
Wij hebben dus grote moeite met de suggestie in het Herstelplan om het ijsbaanterrrein 
voor woningbouw in gebruik te gaan nemen. 
Met vriendelijke groet, 
 
secretaris IJsclub Voorschoten 
 


